



Number :..... 24/45251  
Date :..... 14/12/2024  
Attachment :..... Yes

## To Whom It May Concern

On behalf of the Iran Renewable Energy Association (IrREA), we cordially invite you to the **9th Iran International Conference & Exhibition (IranREC2025)**, taking place on **May 24-25, 2025**, at the Milad Tower International Conference Center in Tehran, Iran.

Despite Iran's **abundant** renewable energy resources, the country is currently facing critical challenges in balancing its electricity supply. In response, the Iranian government has introduced ambitious policies and regulations aimed at enhancing its renewable energy capacity by an additional **30,000 MW** of wind and solar energy within the next five years. To achieve these objectives, attracting foreign investment is essential. Recent regulatory amendments have facilitated financing options, including allocations of up to **5 million dollars** for renewable energy project implementation.

At IrREA, we are committed to fostering international collaboration to advance the renewable energy sector. IranREC2025 will serve as a key platform for such collaboration, uniting investors, companies, and experts from around the world. The event offers numerous benefits to attendees, including:

- **Gain valuable insights:** Learn from industry leaders and explore the latest technologies.
- **Forge new partnerships:** Discover potential collaborators and explore joint venture opportunities.
- **Expand your reach:** Access the rapidly growing Iranian renewable energy market.
- **Network with key actors:** Connect with government agencies, leading companies, and professionals in the field.
- **Showcase your expertise:** Exhibitors can display their products and services to a targeted audience.

Furthermore, IrREA has considered several initiatives to encourage international participation in IranREC2025:

1. Waived registration fees for participants from government sectors.
2. Exclusive discounts for groups of participants from the private sector.
3. Special discounts on accommodation.

+982166063148  
info@irrea.ir  
www.irrea.ir

No19, South Ja'farnia Ave, Before Salehi  
Blvd, Jenah Hwy, Azadi Square, Tehran, Iran



24/45251

Number : .....

Date : ..... 14/12/2024

Attachment : ..... Yes

We warmly invite you to participate in this influential event, bringing together Iran's leading renewable energy stakeholders. Your involvement will provide valuable knowledge and foster connections with like-minded professionals committed to advancing a sustainable energy future.

For additional details and registration, please visit our website: <http://irrea.ir/en/home/>.

Should you have any queries or require additional information, please do not hesitate to contact us.

Contact person - *Ms. Aida Pandeh*  
Tel.: +989305941761, e-mail: [Pandeh@irrea.ir](mailto:Pandeh@irrea.ir)

We appreciate your attention and the time you have devoted to this matter.

Respectfully,

Dr. Seyed Moslem Mousavi

CEO of IrREA

+982166063148  
info@irrea.ir  
www.irrea.ir

No19, South Ja'farnia Ave, Before Salehi  
Blvd, Jenah Hwy, Azadi Square, Tehran, Iran

### Кому это может быть интересно

От имени Ассоциации возобновляемой энергетики Ирана (IrREA) мы сердечно приглашаем вас принять участие в 9-й Международной конференции и выставке Ирана (IranREC2025), которая пройдет 24-25 мая 2025 года в Международном конференц-центре башни Милад в Тегеране, Иран.

Несмотря на значительные ресурсы возобновляемой энергетики, Иран сталкивается с серьезными вызовами в обеспечении баланса электроэнергии. В ответ на эти проблемы правительство Ирана разработало амбициозные политики и нормативные акты, направленные на увеличение мощности возобновляемой энергетики на дополнительные 30 000 МВт ветровой и солнечной энергии в течение ближайших пяти лет. Для достижения этих целей необходимы иностранные инвестиции. Последние изменения в законодательстве упростили варианты финансирования, включая выделение до 5 миллионов долларов на реализацию проектов в области возобновляемой энергетики.

Ассоциация IrREA стремится развивать международное сотрудничество в области возобновляемой энергетики. IranREC2025 станет ключевой платформой для такого сотрудничества, объединяя инвесторов, компании и экспертов со всего мира. Участие в мероприятии предоставляет множество преимуществ, таких как:

- **Получение ценных знаний:** Узнайте у лидеров отрасли о новейших технологиях.
- **Установление новых партнерств:** Откройте для себя потенциальных партнеров и возможности совместных предприятий.
- **Выход на рынок:** Получите доступ к быстро растущему рынку возобновляемой энергетики Ирана.
- **Расширение сети контактов:** Свяжитесь с государственными органами, ведущими компаниями и профессионалами отрасли.
- **Демонстрация вашего опыта:** Выставочные участники могут представить свои продукты и услуги целевой аудитории.

Кроме того, IrREA предусмотрела ряд инициатив для поощрения международного участия в IranREC2025:

1. Освобождение от регистрационных сборов для участников из государственных учреждений.
2. Эксклюзивные скидки для групп участников из частного сектора.
3. Специальные скидки на проживание.

Мы искренне приглашаем вас присоединиться к этому важному событию, которое объединяет ведущих представителей возобновляемой энергетики Ирана. Ваше участие станет ценным вкладом в развитие знаний и установление связей с профессионалами, заинтересованными в устойчивом энергетическом будущем.

Для получения дополнительной информации и регистрации посетите наш веб-сайт:  
<http://irrea.ir/en/home/>.

Если у вас возникнут вопросы или потребуется дополнительная информация, пожалуйста, свяжитесь с нами.

Контактное лицо – г-жа Aida Pandeh

Тел.: +989305941761, электронная почта: Pandeh@irrea.ir

Благодарим за внимание и время, уделенное данному вопросу.

Respectfully,

Dr. Seyed Moslem Mousavi

CEO of IrREA

